
 

         KARLOVARSKÝ KRAJ 
KOMISE RADY KARLOVARSKÉHO KRAJE 

PRO TRANSFORMACI REGIONU, FOND SPRAVEDLIVÉ TRANSFORMACE  

A ENERGETIKU 
 

č.j. KK/2/KF/24 

 

U s n e s e n í 
 

z 24. jednání Komise Rady Karlovarského kraje pro transformaci regionu, 

Fond spravedlivé transformace a energetiku, konaného dne 6. 2. 2024 od 14:00 hod, 

hybridní formou: fyzicky na Krajském úřadě Karlovarského kraje (dále také „KÚKK“) 

v zasedací místnosti A118 a online prostřednictvím MS Teams.   

 

Přítomní členové:   

Fyzicky: Ing. Petr Třešňák (předseda), Ing. Radek Novotný, Alexandr Terek 

Online: Mgr. Marek Stepanov, Bc. Daniel Vašíček (příchod 14:16), Ivan Vrzal, Miloslav Zítka, 

Gabriela Dostálová, Karla Maříková, Renata Oulehlová (odchod 14:47) 

Nepřítomní členové:, Bc. Kateřina Maružánová, ak. arch. Martin Pinc, Bc. Jan Picka,  

 Mgr. Jana Mračková Vildumetzová 

Ostatní zúčastnění:  Ing. Petra Skálová (zapisovatelka), Patrik Pizinger (schválen usnesením 

č. 8/11/2021)-(příchod 14:29), Ing. Petra Lorenzová, (schválena 

usnesením č. 8/11/2021), Ing. Jan Novotný (schválen usnesením RK 

337/03/21), Ing. Radek Voborník 

 

Předseda Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku Rady 

Karlovarského kraje (dále jen „komise“) Ing. Petr Třešňák zahájil jednání komise ve 14:10 

hodin a ukončil v 15:03 hodin. 

Na jednání bylo přítomno 9 členů komise (3 fyzicky + 6 online), komise byla tedy 

usnášeníschopná. 

Předseda komise přivítal přítomné členy a přítomné hosty, seznámil všechny přítomné 

s navrženým programem a vznesl dotaz na doplnění či změny programu. Nikdo z přítomných 

členů komise neměl návrh na změnu či doplnění programu jednání. 

 

Program jednání: 

1) Schválení programu 

2) Schválení účasti přítomných hostů 

3) Informace z jednání Pracovní skupiny Energetika 

4) Informace k OPST 

5) Různé 

 

Usnesení  

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• schvaluje program 24. jednání komise dne 6. 2. 2024 
 

Hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 
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Na jednání komise byl kromě stálých hostů přítomen jako host pan Ing. Radek Voborník – 

ředitel Agentury krajského a energetického managementu Karlovarského kraje, p.o. (dále také 

„AKEM|“). 

Pan Voborník požádal o možnost schválení jako stálého hosta komise, členové komise s tímto 

souhlasili, stálá přítomnost pana Voborníka na jednáních je potřebná. Pan Voborník je i stálým 

hostem Pracovní skupiny Energetika. 

Jelikož je dle jednacího řádu ke schválení stálého hosta komise oprávněna Rada Karlovarského 

kraje, paní zapisovatelka slíbila, že zařídí předložení radě. 

 

Usnesení č. 1/2/2024 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• schvaluje účast přítomného hosta na jednání v souladu s čl. III., odst. 3 Jednacího řádu 

komisí Rady kraje 

 

Hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Pan Bc. Daniel Vašíček se dostavil ve 14:16 hodin na jednání komise (online). 

Na jednání bylo přítomno 10 členů komise (3 fyzicky + 7 online), komise byla tedy 

usnášeníschopná. 
 

Předseda komise předal slovo panu Vrzalovi, aby komisi sdělil informace dle bodu programu 

3) Informace z jednání Pracovní skupiny Energetika. 

Pan Vrzal shrnul výsledky jednání Pracovní skupiny Energetika (dále také „PSE“), které 

proběhlo dne 30. 1. 2024. Jednotlivá témata z jednání pracovní skupiny: (více informací viz. 

Zápis z jednání PSE – příloha tohoto usnesení) 

a) připojení Gymnázia Ostrov na Centralizované zásobování teplem 

-PSE doporučuje realizaci projektu, projekt je v souladu s energetickou koncepcí kraje 

b) energetický management (dále také „EM“) 

-PSE je nespokojena se stavem zavádění EM, žádá ředitele AKEM o předložení 

podrobného plánu zavedení EM 

c) fotovoltaiky 

-PSE navrhuje připravit 2 pilotní projekty pro instalaci fotovoltaik 

d) centrální nákupy energií 

-PSE bere na vědomí informace o průběhu nákupů energií na rok 2024 

 

Usnesení č. 2/2/2024 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• bere na vědomí informace z jednání Pracovní skupiny Energetika ze dne 30. 1. 2024 
 

Hlasování: Pro 10 Proti 0 Zdržel se 0 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Pan předseda dal slovo paní Ing. Petře Lorenzové, aby představila bod jednání 4) Informace 

k Operačnímu programu Spravedlivá transformace (dále také „OPST“). 
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Paní Lorenzová uvedla nejnovější informace ke strategickým projektům, aktuální stav čerpání 

tematických výzev a vývoj zastřešujících projektů – voucherů a finančních nástrojů.  

Komisi byly spolu s podklady pro jednání předloženy zápisy z 5. a 6. zasedání Monitorovacího 

výboru OPST. 

 

Následně pan Patrik Pizinger komisi informoval o vývoji III. pilíře mechanismu spravedlivé 

transformace. 

 

Usnesení č. 3/2/2024 

Komise pro transformaci regionu, Fond spravedlivé transformace a energetiku  

• bere na vědomí informace k Operačnímu programu Spravedlivá transformace 
 

Hlasování: Pro 9 Proti 0 Zdržel se 1 Nehlasoval 0 

USNESENÍ BYLO SCHVÁLENO 

 

Paní Renata Oulehlová opustila jednání v 14:47 hodin. 

Na jednání bylo přítomno 9 členů komise (3 fyzicky + 6 online), komise byla tedy 

usnášeníschopná. 

 

Program jednání přešel do bodu 5) různé.  

Pan Ing. Radek Novotný zmínil krajskou individuální dotaci, o kterou si požádalo Gymnázium 

Ostrov na připojení k Centrálnímu zdroji tepla – diskuze zda by toto šlo i podpořit z Operačního 

programu Spravedlivá transformace či Národního plánu obnovy. 

Dále pan Novotný zmínil, že sice je nyní zavádění energetického managementu podporováno, 

ale není podporováno instalování hardware na objektech – prověří se, zda je možné toto 

podpořit. 

 

Dále vznesl dotaz pan Alexander Terek, zda až se plně rozjede činnost AKEM, bude moct 

pomáhat obcím s energetickým managementem? – Toto nemá agentura v náplni činnosti ani 

aktuálně na to nemá personální kapacitu. 

 

Zapisovatelka komise informovala o dalších plánovaných termínech jednání komise.  

Z důvodu toho, že aktuálně nejsou připravovány žádné materiály pro jednání Rady 

Karlovarského kraje v oblasti transformace a energetiky, se jednání komise naplánované na 

úterý 12. 3. 2024 ruší. 

Další jednání komise je naplánováno na úterý 9. 4. 2024 od 14 hod. 

 

Předseda komise ukončil jednání v 15:03 hodin. 

 

V Karlových Varech, dne 8. 2. 2024 
 

Zapisovatelka: Ing. Petra Skálová 

 Ing. Petr Třešňák, v.r. 

                                                                                                předseda komise             

Příloha: 

Zápis z jednání Pracovní skupiny Energetika ze dne 30. 1. 2024 


